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§ 10 

Förslag till ändrade riktlinjer för serveringstillstånd 
Yttrande till kommunstyrelsen   

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och översänder det som svar på remissen till 

kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 
Förslag till ändrade riktlinjer för serveringstillstånd har inkommit på 

remiss. Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget. Förvaltningen 

anser att riktlinjerna som helhet är bra, men anser att det bör ske ett 

förtydligande när det gäller gemensamma serveringsytor då 

arrangemang riktar sig till ungdomar. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 5 mars 2014. 

Dnr 73-2014-1.5.1 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M), Hans Tjernström (C), 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Jessica Jormtun m.fl. (MP) föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

Tjänstgörande ersättaren Kerstin Tholin (V) lade fram ett förslag och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Kerstin Tholin (V) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget 

förslag. 

 

”1. Nämnden tillstyrker i huvudsak förvaltningens förslag. 

2. Dessutom vill vi framföra följande 

Det innebär ett stort ansvar för tillståndshavarna att få 

serveringstillstånd, vilket dessutom är ekonomiskt fördelaktigt för 

restaurangägarna. Ett minimikrav från stadens sida utöver de 

föreslagna riktlinjerna bör därför vara att alla gäster ska vara 

välkomna på restaurangen.                                  Forts. nästa sida  
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Forts. § 10 

Tyvärr är det inte så idag. Många restauranger är otillgängliga för 

personer med funktionsnedsättningar, vare sig de är rullstolsburna, 

allergiker eller har ledarhund.   

 

Vi menar att staden ska ta tillfället i akt och införa villkor om 

tillgänglighet i riktlinjerna. Enkelt avhjälpta hinder i form av enstaka 

trappor och trösklar ska kunna åtgärdas direkt medan villkor för större 

hinder får utformas exempelvis så att ett aktivt arbete ska startas för 

att öka tillgängligheten. Detta är en likvärdighetsfråga. Personer med 

funktionsnedsättningar är kunder som alla andra och ger också 

restaurangen större kundunderlag.” 

__________________ 

 


